
Protokół Nr XXXVIII/09 
z odbytej nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 
w dniu 12 października 2009r. o godz.15:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie. 
 

1.Sprawy regulaminowe 
 

Ad.1.1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodnicząca Rady Barbara Szostak otworzyła XXXVIII nadzwyczajną sesję 
Rady Miejskiej. 
Po powitaniu radnych oświadczyła, iŜ zgodnie z listą obecności, aktualnie w 
sesji uczestniczyło 13 radnych (nieobecna usprawiedliwiona radna Joanna 
Rycerz i radny Andrzej Pych ), co wobec ustawowego składu rady 
15 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 
 

Ad.1.2. 
 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 
Przewodnicząca B.Szostak   zwrócił się z zapytaniem , czy są  inne propozycje 
lub uwagi  do porządku obrad.  
Innych propozycji i uwag do porządku obrad radni nie wnieśli. 
 

Ad.1.3. 
 

Przedstawienie porządku obrad. 
W związku z tym, iŜ do porządku obrad uwag nie wniesiono, porządek  przyjęto 
poprzez aklamację. 
 

Ad.2.Podjecie uchwały w sprawie: 
 

Ad.2.1. zaciągnięcia przez Gminę Rzepin kredytu długoterminowego w 
Banku z linii kredytowej Europejskiego Banku Inwestycji (EBI). 
 
Z-ca Skarbnika Pani Małgorzata Barwińka wyjaśniła, iŜ podjęcie  uchwały 
pozwoli na zaciągnięcie kredytu w wysokości 2.848.327, 44 na finansowanie 
planowanego deficytu budŜetu Miasta i Gminy Rzepin w latach 2009-2010 , 
związanego z realizacją inwestycji ujętych w wieloletnim planie inwestycyjnym 
miasta i gminy Rzepin. 
Kredyt zostanie przeznaczony na następujące zadania: 

1. „Uregulowanie systemu gospodarki ściekowej w aglomeracji Rzepin” do 
kwoty 1.447.030,97zł. 
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2. Termomodernizacja obiektów oświatowych na terenie Gm.Rzepin” 
     do  kwoty  905.296,47zł. 
3. „Moje boisko Orlik 2012” do kwoty 496.000zł. 

PowyŜszy kredyt zostanie uruchomiony w dwóch transzach  tj. 
- w 2009r. w wysokości 1.690.902,67zł. 
- w 2010r. w wysokości 1.157.424,77zł. 
Spłata kredytu  wraz z odsetkami uwzględniając roczną karencję w spłacie  
następować będzie z dochodów własnych gminy w latach 2009-2024.  
W związku z powyŜszym z pytaniem zwrócił się radny M.Radzik o ile skrócił 
się okres spłaty kredytu . 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ o jeden rok -  w poprzedniej uchwale spłata  
miała rozpocząć  się w 2009, a zakończyć się w 2025r. Natomiast w tej uchwale  
zawarto zapis , iŜ spłata rozpoczyna się w 2009r., a kończy w 2024r. 
 
Ponadto Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem , kiedy gmina dowiedziała  
się  , Ŝe zmienia się  termin spłaty kredytu. 
Burmistrz Skałuba wyjaśnił, iŜ wynikło to podczas rozmowy z przedstawicielem 
banku. PoniewaŜ w momencie ogłoszenia przetargu są czynione pewne ustalenia 
nt. spłaty kredytu i właśnie w tym momencie wyszła sprawa , Ŝe  spłata kredytu 
nie moŜe trwać dłuŜej niŜ 15 lat.  
 
Następnie głos zabrał radny Jarosław Dudzis, który  zwrócił uwagę na fakt, iŜ  
na poprzedniej sesji zwrócił uwagę , Ŝeby nie wykorzystywać moŜliwości spłaty 
kredytu maksymalnie. 
Burmistrz Skałba wyjaśnił, iŜ takie warunki stawia bank , nie jest to wymysł 
gminy.  
Bank nie daje innej moŜliwości spłaty , jak tylko na okres 15 lat. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 
Ad.3.Zamknięcie sesji. 
 
Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Barbara Szostak o godz.15.10  zamknęła XXXVIII sesj ę Rady Miejskiej w 
Rzepinie. 
 
Protokółowała:                                                                 Przewodniczyła: 
 
M.Szewczyńska 


